



Technology Solutions – IT Consulting

Olivier Dersch

Tel : +33 6 14 49 17 14

Olivier.dersch@aerodesst.com 

Olivier Dersch

IS/IT Senior Advisor



Senior Advisor – IS/IT consulting, New IT Technology Solutions & Digital Transformation – Support for innovative startups – contractor teacher ESCP.

As Group CTO, with more than twenty eight years of experience in the area of IT Technologies, working for large international companies in different sectors, Olivier Dersch has a successful track record of management of IS/IT services in diverse complex and international environments – Strategy, New Technologies & Architecture, Transformation & Change Management, Organization & DevOps Operations. In particular, Olivier Dersch has designed and implemented significant global IT infrastructures projects for optimization and globalisation : Global WAN, Unified Com, Data Center Strategy, Cloud computing, ERP platform, Middleware, Security & Digital Workplace solutions, IT shared services & sourcing strategy.

Olivier Dersch
IS/IT Consultant



Consultant indépendant – Conseils IS/IT - Technologies & Solutions – Transformation Digitale et stratégie de mise en œuvre des nouvelles Technologies - accompagnement de startups – Enseignant vacataire ESCP.

En tant que *Global Chief Technical Officer* de plusieurs grand Groupes internationaux et avec près de 30 ans d'expérience dans le domaine des systèmes d'informations et des Technologies IT, Olivier Dersch s'est construit une solide expérience de management dans des environnements complexes, divers et internationaux – Stratégie, Nouvelles Technologies & Architecture, Transformation & conduite du changement, Organisation & Operations. Avec en particulier la réalisation de grands projets globaux de transformation et d'optimisation du SI et des Infrastructures IT : Réseau Telecom Global & Unified Com, Stratégie Data Center, Cloud Computing & hybridation, ERP, Middleware, Sécurité & Digital Workplace, organisations agiles, services partagés et Outsourcing.